
S SEJE PREDSEDSTVA OK SZDL

Utesnjenost naših kulturnih hiš
Na seji predsedstva občinske

konference SZDL, ki je bila 20.
jnnija, so člani spregovorili tudi
o odprtih vprašanjih razvoja po-
klicnih kulturnib institucij v naši
občini.

Predsedstvo je pobliže pogle-
dalo našo glasbeno šoio, knjiž-
nico Jožeta Mazovca in kulturni
dom Spanski borci. Problema-
tika knjižnice in glasbene sole je
predvsem v prostorski utesnje-
nosti, zaradi katere ne moreta
širiti svojih že utečenih in kako-
vostno visoko izoblikovanih pro-
gramov tako, kot zahtevajo po-
trebe zaradi skokovitega porasta
števila prebivalcev v naši občini.

Obe kulturni hiši vidita možno
rešhev v stari osnovni šoli v Po-
lju, v kateri je sicer sedaj še pouk,
bi jo pa lahko izpraznili in preure-
dili za glasbeni pouk in knjižnico,
če bi do konca zgradili podruž-
nično osnovno šolo v Zg. Kašlju.
To bi bilo delno možno tudi z de-
narjem, ki bi ga dobili, če bi dali
v najem staro OS v Zalogu. Kul-
tumi dom Spanski borci pa ima
povsem obrajeno problematiko.
Prostorskih težav nima, tudi
s tehniko je kar zadovoljivo
opremljen, nima pa še svoje izde-
lane vsebinske podobe. Zato so
prizadevanja delavcev v KD
Spanski borci ta čas usmerjeoa

prav v smer iskanja svoje pro-
gramske zasnove, ki ne bi bila
ponavljanje programske zasnove
kakega od Ijubljanskih hramov
kulture, teinveč bi bila medse-
bojno dopolnjevanje. Vse kaže,
da bi bile humor, satira in kaba-
ret tiste osrednje zvrsti, ki bi se
najbolje naravno vključevale
v ljubl)ansko kulturno potico.

Predsedstvo je povsem pod-
prio razvojne usmeritve naših
kulturnih hiš in menilo, da bi se
morali v Ijubljanskih občinah
tudi na tem področju enakomer-
neje razvijati. Bremena novih
stanovanjskih sosesk pač ne
more nositi sama občina. _ _
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